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Vice ordförande, personal                               Cecilia Åhlberg           
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Revisor                                                             Eva Oesman     

Revisor                                                             Anne-Marie Walker 

Revisorsuppleant                                              Ingela Bäckström          
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Fritidsledare                                                      Stina Thunberg/Kiki Pagmar/Mia Nordenadler 

Tävlingsadministratör                                       Pi Eldblom           

Kansli                                                                Helena Wiseman       

 

MEDLEMMAR 

 

Totalt                                                                 1093 

Varav Hedersmedlemmar                                     28          

0-20 år                                                                 645 

Fyllda 21 år                                                         448 

Varav lic.tävlingsrytt.                                         148     

 

 

 

 

 

 

  

 



 

 

VERKSAMHETSÅRET 2015 

 
Ett år fyllt av spännande utmaningar. Klubben har arbetat med att tillsammans med kommun och 

Ridskola delta i planeringarbetet med den nya fina ridanläggning vi kan se fram mot inom ett par år. 

2017 ska den stå färdig och då kan vi glädjas åt en modern och förhoppningsväl välplanerad 

anläggning, där miljöaspekterna är väl omhändertagna. 

Det är av naturliga skäl detta som tagit stor del av arbetet och som också många av medlemmarna har 

känt sin nyfikna och velat veta mer om under arbetets gång. Vi kan konstatera att vi har haft svårt att 

tillgodose medlemmarnas önskemål om att få information, klubben kommer att ha detta i åtanke under 

den process som vi har framför oss. 

Klubben har väldigt många aktiva medlemmar som är med och genomför tävlingar och aktiviteter. Det 

är alla våra medlemmars entusiasm och vilja att bidra som gör klubben till det den är. Många är de 

tävlingar som genomförts under året. Eliten är en största tävlingen både vad gäller antalet funktionärer 

och starter och det är fantastiskt att få se alla dessa vackra och professionella ekipage. Men det är ändå 

inte det som definierar klubbens verksamhet, vi kan glädjas åt elitryttare men vi har också bredden. 

Det är ur detta som vi också kan vara med och skola framtidens elitryttare, det ska ske med bra 

utbildning som vilar på säkerhet och trygghet. En förhoppning är att vi genom den verksamhet 

klubben bedriver ska kunna inspirera flera att vara med och finna glädje, utöver ridglädje och glädje i 

umgänge med hästen, i att delta i klubbens aktiviteter. 

 

//Anna-Karin Laurell 

 

 

 

 

 

EKONOMI 

Resultat 2015 

2014 hade vi ett negativt resultat om två tusen kronor. När vi började året hade vi därför som 

målsättning att öka våra intäkter för fortsatt aktivt kunna finansiera både bredden och spetsen i vår 

verksamhet. 

Tyvärr har vi i år inte lyckats öka våra intäkter på önskat vis. Faktum är att våra intäkter i stället 

krympt något (ca 3%). 

Tyvärr har kostnaderna samtidigt stigit med 7%. Förutom planerade kostnadsökningar i form av 

försäkringar och avgifter till ridsportförbundet är det inget som sticker ut. Kostnaderna har ökat jämnt 

över. 

Sammantaget gör vi därför ett negativt rörelseresultat på ca: etthundrasextiosex tusen kronor.  

Inför 2015 önskade vi dra nytta av möjliga förändringar för att återfå LOK stöd (statligt stöd till 

ungdomsverksamheten). Tyvärr har vi inte lyckats ro i land det arbetet, men fortsätter driva frågan och 

hoppas avsluta detta under 2016. Att återfå lok stöd innebär ett bidrag till kassan om närmare två 

hundra tusen kronor per år. 

Vi beslutade också att höja medlemsavgifterna, något som får effekt först 2016 och som vi räknar med 

att kommer ge ett önskat tillskott till verksamheten. 

Genom dessa två förändringar tror vi att vi står rustade för 2016. 

 

//Alexander Throne-Holst 



 



 



 



 

Budget 2016 

Trots en höjning på medlemsavgifter räknar vi med att bevara medlemsintäkter, skåpshyror och 

fritidsavgifter på samma nivå. Detta på grund av att vi tror att en del medlemmar kommer minska sin 

närvaro under byggperioden.  

Det stora frånfallet på intäktssidan kommer däremot från tävlingsintäkter där vi budgeterat noll under 

året på grund av byggverksamheten. Vi räknar däremot att behålla samma sponsorintäkter. På 

bidragssidan har vi inte räknar med lok stöd, utan tar det som en positiv ökning om / när vi når dit hän. 

På utgiftssidan behåller vi en relativt hög nivå på tävlingskostnader. Detta för att kunna ge medlemmar 

möjlighet att tävla externt under bygg perioden. 

 

Resultat 2015 och Budget 2015 2014  2015  2016  

Medlemsavgifter, Skåphyror, fritidsavgifter       678 945           606 795           600 000     

Tävlingsintäkter, sponsorintäkter       501 516           613 536           300 000     

Kommunala och statliga bidrag       233 693           193 901           200 000     

Övriga rörelseintäkter       102 835             54 266             50 000     

    Summa Intäkter    1 516 989        1 468 498        1 150 000     

    Rörelsens kostnader 

   Tävlingskostnader       545 869           541 046           350 000     

Lokalkostnader och administration       146 230           247 508                    -       

Personalkostnader       514 147           541 457           500 000     

Förbrukningsinventarier         39 155           134 258             40 000     

Medlemsavgifter SRF       124 692           139 740           125 000     

Utbildning                -       -      38 190             40 000     

Styrelsen         26 676             14 467               5 000     

Övriga Rörelsekostnader       107 677             38 298             40 000     

    Totalt Rörelsekostnader    1 504 446        1 618 584        1 100 000     

    Rörelseresultat         12 543     -    150 086             50 000     

    Avskrivningar av anlägningstillgångar         15 930             15 930             15 000     

Ränteintäkter           1 547                      3                    -       

Räntekostnander                56                  347                    -       

    Resultat efter finansiella poster -        1 896     -    166 360             35 000     

 

 

 

 



 

 

 

 

 



SPONSRING 

Vi vill naturligtvis inleda med att framföra ett stort tack till alla våra lojala och fantastiska sponsorer 

och samarbetspartners. Utan våra sponsorer hade klubbens omfattande tävlingsverksamhet inte kunnat 

genomföras.  

 

Med hjälp av våra sponsorer har vi under det gångna året kunnat hålla hög klass på prisborden vid 

samtliga lokala tävlingar. Stora resurser har lagts vid arbetet för att attrahera sponsorer till 

Elitdressyren, som även detta år blev en stor framgång med rekordstor publik, mycket hög klass på 

tävlingarna och spännande aktiviteter och inte minst en mycket populär servering på torget och i 

cafeterian.  

 

Under året har den delvis nya sponsorgruppen fokuserat på att bibehålla etablerade sponsorer men 

också på att locka in nya. Vi vill särskilt lyfta fram vår nya sponsor Bukowskis som blivit ny 

prissponsor på Elitdressyren, och som även bidragit vid Klubbmästerskapen.  

 

Delvis innebär naturligtvis ett sponsorskap till Djursholms Ridklubb att man stöttar en ideell 

verksamhet som skapar förutsättning för både vuxna och barn att njuta av sin favoritsysselsättning. 

Men ett sponsorskap är till största delen en marknadsinvestering och det är mycket viktigt att vi lyckas 

skapa förutsättningar för våra sponsorer att få avkastning på sin satsning. Här ser sponsorgruppen 

utrymme för förbättring, vi behöver strukturera upp innehållet i sponsorskapen ytterligare och inte 

minst säkerställa att vi som klubb håller vad vi lovar när det gäller exponering och motprestation. 

 

Under 2016 kommer vi inte att arrangera tävlingar med externa deltagare och behovet av hederpriser 

blir väsentligt mindre. Detta kommer att skapa utrymme för oss i sponsorgruppen att ta tag och 

ytterligare utveckla det långsiktiga arbetet, så att när vi slår upp dörrarna till vår nya anläggning så har 

vi även utökat och skapat större långsiktighet i sponsorverksamheten. 

 

Slutligen vill vi även framföra vårt stora tack till alla medlemmar som hjälpt till i sponsorarbetet.  

 

Under 2015 har följande företag sponsrat Djursholms Ridklubb 

 

Huvudsponsorer: 

Agria/Länsförsäkringar 

Handelsbanken Mörby Centrum & Djursholm 

Kaiser Bil /LEXUS Stockholm 

Stockholm Ridsport 

Umesläp Caravania Service 

Bukowskis 

Englesson & Company Möbelbutiken 

Marques&Vieira 

 

Övriga sponsorer och samarbetspartners: 

Accuhorsemat AB                                                                Oasen I Djursholm                                                         

Björn Axén                                                                           Oboy       

Carrera                                                                                  Marabou 

Cranberry Corner                                                                  Martha Ridewear 

Danderryds Kaffe och tehandel                                            Marques&Vieira           

Djursholms Ridskola                                                            MatKomfort 

Djursholms Veterinärklinik                                                  MatHem    

Einars Bilder                                                                        MilleNotti 

Equestrian Stockholm                                                          MyOne Enebyängen 

FMX Group                                                                          Mörby Blomsterhandel 

Gant                                                                                      Preem 

GB Glass                                                                              PFM Steam & Clean 

Gevalia                                                                                 Probus Säkerhet  

Globe Water                                                                         Profilkompaniet 



H & M                                                                                  SITA       

Handelsbanken Mörby Centrum & Djursholm                    SkandiaMäklarna Danderyd 

Djursholms torg                                                                    Stockholm Ridsport 

Häst & hundhuset                                                                 Strömsbergsgård 

Inneform                                                                               TAVET 

ImageMediaChannel                                                             Uhip 

JoyCard                                                                                 Unilever 

Kaiser Bil /LEXUS Stockholm                                             Villa Pauli   

LUC of Sweden                                                                     Winepartners 

Lövsta Future Challenge 

 

 

 

KOMMUNIKATION 

Under året som gått har kommunikationen med våra medlemmar utvecklats ytterligare. Det är ett 

otroligt engagerat järngäng som gör en enorm insats för att vi klubbmedlemmar ska bli informerade 

om allt från våra tävlingsryttares framgångar till katten Mulles väl och ve. Det är många som bidragit i 

kommunikationsarbetet, men det finns några som vi vill lyfta fram. 

 
Vi vill framförallt tacka Hermine Pagmar Hansson för hennes stora insatser med bland annat det så 

läsvärda nyhetsbrevet. Helena Wiseman på Kansliet har genom en idog insamling av e-postadresser 

sett till att varje ny medlem får tillgång till Nyhetsbrevet. 

 

Hermine, Mia Erman, Sara Jäderholm och många andra gör ett strålande jobb med att hålla vår 

Facebook-grupp, med över 650 medlemmar, uppdaterad. Facebook är ett fantastiskt verktyg för att 

sprida information, ställa frågor och diskutera.   

 

Klubbens hemsida är en viktig informationskanal. Mia Erman har under året gjort en stor insats för att 

hålla den uppdaterad och informationsspäckad. Även Malin Lindmark och ytterligare ett antal 

engagerade medlemmar har stöttat. Mia & Co har verkligen gjort sitt bästa och säkerställt att all 

information finns där, men hemsidan har passerat sitt bäst före datum. Detta gäller såväl 

användarupplevelsen som system och plattform. Under 2016 ska vi sätta igång ett projekt som skapar 

ekonomiska förutsättningar för en modernisering. 

 
Inför, under och efter Elitdressyren gjordes under ledning av Sofia Quade en stor satsning på sociala 

medier för att för att skapa intresse samt locka ryttare och publik till vår fina tävling. Detta var mycket 

framgångsrikt och det ständigt uppdaterade flödet av ögonblicksbilder och information var mycket 

uppskattat av såväl följare och sponsorer. 

 

Inför Elitdressyren lyckades vi skapa en del PR- Bland annat publicerades ett uppslag om vår 

hemmaryttare Eva Nilbrink i Mitt i Danderyd. Även Radion Stockholm gjorde ett reportage och 

intervjuade tävlingsledaren Annica Lund. 

 

Den mesta och den viktigaste kommunikationen sker förstås på stallet. På läktaren i samband med 

USEK:s julrevy eller en tävling, över en kopp kaffe i kafeterian eller helt enkelt över box- och 

spiltväggen. Det är där klubbkänslan skapas, det är där information sprids och det är de viktiga 

frågorna diskuteras. Våra mingelkvällar har varit ett sätt för oss att försöka skapa förutsättningar för 

möten och umgänge. 

 
Under 2016 och stora delar av 2017 kommer bygget av den nya anläggningen begränsa möjligheten 

för oss medlemmar att träffas i tävlingssammanhang och i cafeterian. Behovet av att kommunicera och 

sprida information för att behålla klubbkänsla och engagemang kommer troligen dock vara större än 

någonsin. Vi ser fram emot denna utmaning och hoppas naturligtvis på att alla kommunikativa 

eldsjälar fortsätter att utveckla vår klubb. Alla tankar och idéer om vad som skulle stärka klubbens 

kommunikation ytterligare är naturligtvis varmt välkomna. 

 
 //Kajsa Larsson och Anders Sancho 

 



 

 

ANLÄGGNINGEN 
 
Så kom då äntligen arbetet med renovering/ombyggnad av anläggningen på Gärdestorp igång. Under 
en lång tid har det planerats för en omfattande ombyggnad och därmed modernisering av 
anläggningen som vi i dagligt tal kalla ridskolan. 
Kommunen som ju är fastighetsägaren, har lagt ner ett omfattande arbete på planering av den nu 
pågående ombyggnaden. Arbetet kunde startas under hösten och inleddes då med markarbeten för 
den kommande ”lilla” manegen. Redan idag kan vi tydligt se hur det kommer att bli. Taket och stora 
delar av väggkonstruktionen är redan på plats. Ridskolans verksamhet har inte störts av de pågående 
arbetena. 
Vi ser med spänning fram mot det kommande året som naturligtvis kommer att präglas av 
ombyggnadsarbeten, men med Klubbens och Ridskolans insatser, kommer verksamheten kunna 
bedrivas nära nog som vanligt. 
 
//Johan von Garrelts 
 
 
 

KANSLI och MEDLEMSFRÅGOR 

Under det gångna året har vi fortsatt vårt gemensamma arbete med att skapa klubbtillhörighet och 

stärka vår ”Vi-känsla”. Vår anslagstavla i stallet hålls ”levande”, vi har bland annat fått upp en 

presentation av all DRKs lagdeltagare med foto. Där kan vi också löpande läsa om diverse framgångar 

samt ta del av resultat från tävlingar. Denna information finns även på vår hemsida samt skickas ut 

löpande via vårt nyhetsbrev. Vi är även mycket aktiva på sociala media, facebook etc. Genom att 

fortsätta att informera och uppdatera via dessa olika kanaler hoppas vi fortsätta nå fram till fler och fler 

medlemmar, sponsorer, besökare och även allmänt rid intresserade.  

Under året har jag, Helena Wiseman kansliansvarig, fortsatt funnits på plats i stort sett dagligen. 

Medlemmarna kan snabbt få svar på frågor som kommer in via mejl, det underlättar kommunikationen 

mellan klubben och medlemmarna samt förenklar och förbättrar länken mellan klubben och ridskolan. 

Vårt arbete med insamling av mejladresser har gett resultat – i december 2015 gick en stor del av 2016 

DRK medlemskaps fakturor ut via mejl. Vi fortsätter detta arbete och hoppas att resultat av detta 

framöver betyder att mestadels av klubbens fakturering kan ske via epost till de som önskar.  

Vi har under 2015 haft många och trevliga Mingelkvällar, vi kommer att fortsätta med detta under 

början av 2016 även om det kan komma att ha ett litet annat upplägg pga ombyggnationen . Vi har haft 

lite olika teman och vi har passat på att utnyttja dessa tillfällen att informera och uppdatera ang bygget. 

Håll utkik efter info i nyhetsbrevet och även på anslagstavlorna i stallet. Det är alltid lika trevligt att 

mingla med lite klubbkamrater, träffa representanter ur styrelsen, äta en bit mat och passa på att titta 

på våra duktiga lektionsryttare i hoppgrupperna som rider fredagar. 

 

KLUBBKLÄDER – DRKs PROFILSORTIMENT 

Vi är mycket stolta över vår DRK kollektion av klubbkläder och profilsortiment som lanserades i 

slutet av 2014. Den säljs via vår webbshop (nås via DRKs hemsida). Det är roligt att se fler och fler 

medlemmar i stallet bära våra kläder både ”hemma” och när de är ute och tävlar/besöker andra 

anläggningar. Ett mycket populärt plagg, som vi lade till i kollektionen under 2015, har varit 

dunvästen men stor succé gjorde de nya DRK mössorna som lades till i kollektionen precis lagom till 



när vintern kom! Med ett ökat antal provtillfällen under 2015 lyckades vi klä många fler DRK-

medlemmar. Vi fanns på plats bland annat under KM i dressyr, KM i hoppning och under den årliga 

julrevyn. Under dessa tre tillfällen erbjöd klubben tillsammans med profilkompaniet 15% rabatt på alla 

varor. Kollektionen ska vara och är ”levande”, det kan komma till eller tas bort plagg och varor 

beroende på popularitet eller årstid. Vi kommer att se över kollektionen igen under våren 2016. 

// Helena Wiseman 

 

FRITIDSLEDARNA 

Vi som arbetat som fritidsledare under 2015 är Christina Thunberg, Kiki Pagmar och Mia 

Nordenadler. Vi är anställda av Djursholms Ridklubb och delar tjänsten på 30 tim/v som fritidsledare. 

Emelie Colérus, Desiree Anderson och Emelie Reyes har även vikarierat. Våra arbetsuppgifter en 

normalvecka kan se ut så här: 

 

 30 minuters teori med 12 nybörjargrupper.  

 I möjligaste mån hjälpa till inför ridningen för nybörjargrupperna. 

Vi hjälper ridskolan att borsta, sadla och tränsa ponnyerna inför dagens första 

lektion. Detta är ett bra sätt att se hur hästarna är för dagen.  

 Finnas till hjälp i stallet för ungdomar, barn och vuxna. Detta är endast möjligt 

då vi inte har schemalagda aktiviteter såsom skötarkurs eller teori. 

  Tid till att handleda skötare och provskötare.  

 Skötarkurs två tim. med åtta träffar. Två grupper: en på måndagar och en på 

torsdagar. 

 Andra kurser/utbildningar eller möten i stallet.  

 Närvara vid USEK:s veckomöten. 

 Förbereda och genomföra olika aktiviteter som exempelvis rykttävlingar och 

andra tävlingar. 

 Planering/administrering och tid på kontoret. 

 Skåphantering och nycklar.  

 Städa teorisal och kontor. 

 När vi har möjlighet deltar vi vid ridskolans personalmöten. 

 
Teori 
Teorin är ca 12 nybörjargrupper i veckan, måndag – lördag med ca sju tillfällen per termin. Tonvikten 

av undervisningen läggs på säkerhet, sadel, träns, grimma, borsta och hur vi är mot varandra.  
 
Prova på- kurs och Ponnyklubben 
Kurserna vänder sig till de yngre barnen, 7-9 år, som vill tillbringa mer tid i stallet. Fritidsledarna har 

med hjälp av ungdomsledarna genomfört kursen. Kursen avslutas med märkestagning: Vita eller Gula 

hästen. Träffarna är ca två timmar vid fyra tillfällen. 

 

Osäker vuxen-kurs 
Kursen vänder sig till föräldrar med barn i nybörjargrupperna. Utan barn går vi igenom grimma, sadel, 

träns, borstar, täcken och säkerhet och hur man leder sin ponny. Fyra tillfällen har kursen genomförts 

under året. 

 
Skötarkurs 
Alla som vill bli skötare måste gå skötarkurs. Barnen är 10 år eller äldre samt rider minst i en J1-grupp 

på DRK. Vi går igenom allt från grunden så som skötsel, sjukvård, hovar, foder, hästens delar, 

säkerhet och hur vi skall vara som en bra kompis – förebild. Vi varvar teori med praktik i stallet. 

Kursen avslutas med ett skriftligt prov och utdelning av sköthästar. Träffarna är ca två timmar under 

åtta veckor och två genomförs två ggr/termin. 

 
 



 
Skötarna - skötarmöten 
Alla skötare sköter två dagar i veckan. Skötarna behöver känna att de syns och får den uppskattning 

som de faktiskt behöver för sitt arbete. Som fritidsledare behöver vi lägga mycket tid och energi på att 

bekräfta, stötta, uppmuntra och finnas till för våra ca 130 skötare. Vi anordnar regelbundet tävlingar, 

skötarinspektioner och i december har vi en pysselkväll för skötarna. På våra skötarmöten tar vi upp 

det som varit bra eller mindre bra, förändringar samt ett forum för våra skötare att framföra sin mening 

eller komma med förslag.  

 
Skötarvärdar 

Under vårterminen hade vi skötarvärdssystem. Skötarvärdarna finns på plats i stallet och hjälper våra 

yngre barn och ungdomar. Det kan exempelvis vara att hjälpa en yngre skötare att ta in häst från 

utebox till stallet, hjälpa till att tränsa en ponny eller att lyfta på en hov så att barnet kan kratsa hoven.  

 
Utbildning 
Ungdomar anmäls av oss till ULK-resp. FULK-utbildning under året, eller andra lämpliga 

utbildningar. Kurserna är till för ungdomar som gärna hjälper till i klubben. Två deltagare har 

genomgått FULK och två i ULK under 2015.  

Fritidsledarna har även deltagit i en föreläsning med Tomas Fogdö. 
 
Måla skyltar lådrummet 

Alla skötare som velat har fått tillverka och måla nya fina skyltar till skötarlådorna i lådrummet under 

speciella veckor.  

 
Pysseldagar och julpyssel 

Vi har haft flera tillfällen för pyssel och julpyssel för såväl skötare som andra elever under terminen. 

Exempel är Halloweenpyssel, Alla hjärtans dag-pyssel, påskpyssel och julpyssel.  

 
Planering/administrering  
Planering är svårt att göra på arbetstid, och den får till stor del göras hemma. Det är viktigt för oss att 

läsa på och skriva material inför kurser.  

Alla våra kurser, pyssel etc. skall ¨annonseras¨ i stallet, material skall inhandlas.  

När vi har en kurs, aktivitet, föreläsning, teori, pyssel eller studiebesök skall det rapporteras till SISU. 

Vi rapporterar även in underlag för LOK-stödsansökan till DRK:s ekonomiansvarige. 

 
USEK 
En av fritidsledarna deltar på USEK:s  fredagsmöten. Vi sitter med och lyssnar, svarar på frågor och 

finns till hands.  

 

Fritiden i stallet 
Att finnas tillhands som stöd i stallet är förmodligen vår viktigaste uppgift. Vi finns till för att svara på 

frågor som uppstår bland alla kategorier, barn, ungdomar och vuxna. Att vara där när problem uppstår 

med hovar, sadelgjordar, hjälpa nybörjare upp i sadeln och att ibland bara lyssna. Det är när 

nybörjarteorierna är avslutade för terminen som vi kan finnas mer till hands i stallet. Det är även 

viktigt att känna av stämningen mellan våra äldre ungdomar för att kunna agera om det skulle behövas 

för skapandet av en så bra atmosfär som möjligt. Vi ser till att allt fungerar på ett säkert och trevligt 

sätt och att ungdomarna trivs med varandra i stallet.   

 

Aktiviteter 
På fredagar deltar någon av fritidsledarna på ridskolans personalmöte. Då har vi möjlighet att 

informera om vår planering och vi tar del av deras information. Samarbetet med Eva Ulf och 

ridskolans personal fungerar mycket bra.  

 

Vi försöker ofta ha någon aktivitet på gång i stallet. Det kan t.ex. vara tårttävling, smörjtävling, 

knoppningskurs, pynta i stallet, ljusmålning, påskpyssel, skötarpyssel och mycket annat.  

 

 

 

 



 

Resor 

Vi har ordnat resor till Sweden Horse Show med ca 20 barn, till Strömsholm med ca 20 barn och även 

genomfört ett studiebesök till Pytt Hamberg på Rånäs. 

 

Städning 
Vi städar lektionssalen, fritidsledarnas kontor och vi hjälper även till med exempelvis entrén och 

lådrummet när vi har möjlighet.  

 

Klädbytardagar 
Klädbytardagarna är uppskattade och vi har haft en på våren och en på hösten. Ridkläder och skor 

lämnas in till försäljning under ett par veckor och allt administreras av fritidsledarna.  

 

Skåp 
Det finns ca 130 skåp och det är hel del pyssel med skåpen. Vi har lång kö till skåpen. Tyvärr är det 

många som glömmer sina egna nycklar och vi får ofta rycka ut och låsa upp med reservnycklarna.  

 

 //Christina Thunberg, Kiki Pagmar & Mia Nordenadler 

 

 

UNGDOMSSEKTIONEN 

Ungdomssektionens år började med ett årsmöte i Februari, tre personer lämnade styrelsen och tre nya 

valdes in. På begär av föreningens styrelse var 2015 första året på länge som vi i Ungdomssektionen 

använde oss av en valberedning, men trots detta fungerade det nygamla systemet bra.  

 

Några månader senare begav sig tre av våra styrelseledamöter till Viggbyholms ridklubb, för att möta 

deras Ungdomsstyrelse och planera gemensamma aktiviteter. Vårterminen flöt sedan på med några av 

våra klassiska aktiviteter som chokladbollsjakten, kanin- och hundhoppning, käpphäst KM och men 

vad vissa inte visste var att vi i styrelsen satt och planerade för en resa till nationaldagstävlingarna på 

Strömsholm i juni. Återiförelsen av denna aktivitet togs emot med väldigt positiva reaktioner. 

 

Efter det var det skolavslutning för både elever och hästar vilket vi alla njöt av. Ungdomssektionen 

började dock sommarlovet med att skriva manus till årets julrevy, en julshow som både 

ungdomssektionens styrelse och deltagarna började träna till bara veckor efter att skolan och ridningen 

satte igång. Under hösten hanns också andra aktiviteter med, som spökkvällen och ett utbyte med 

Viggbyholms ridklubb där vi fick pröva på aktiviteten “fångarna på Viggbyholm”, vilket var en riktig 

succé.  

 
Året avslutades sedan med Julrevyn, som enligt oss i styrelsen är en av årets bästa dagar. Efter hårt 

jobb och slit under hela hösten så blev resultatet riktigt lyckat, stort tack till alla deltagare och 

publiken! 

 

För att sammanfatta 2015 så var det ett riktigt roligt år och vi ser nu fram emot 2016 tillsammans med 

er! 

 

Ungdomssektionens mål, utvärdering av 2015 och nya mål till nästa år 
 
Utvärdering av målen år 2015: 

 Engagera fler klubbmedlemmar överlag. Detta uppnår vi till exempel genom att få fler barn att 

komma på våra aktivteter.  

 Fortsatt bra arbete kring julrevyn, både kring rekvisitan och barnen.  

 Förnya U:sek, till exempel genom nya aktiviteter.  

 

Det första målet har vi försökt att jobba med, men tyvärr har vi fått uppfattningen av att det har blivit 

svårare att engagera de äldre ungdomarna i ungdomssektionen. Däremot har det gått mycket bättre att 

engagera den yngre generationen än tidigare, mycket tack vare god marknadsföring på sociala medier  



 

och även i stallet med hjälp av lappar. Dessutom var resan till Strömsholm en riktig höjdare där även 

de äldre klubbmedlemmarna engagerade sig.  

 

I år tycker vi att arbetet kring julrevyn har fungerat mycket bra. Vi startade arbetet och träningarna 

tidigt vilket gav ett bra resultat. Även rekvisitan förbättrades då vi var ute i bättre tid där också. För 

styrelsen har arbetet förbättras då vi planerade mycket i tid, och kunde på så sätt undvika sista minuten 

stressen.  

 

Det tredje och sista målet, att förnya ungdomssektionen genom nya aktiviteter har gått bra då vi bland 

annat träffade Viggbyholms ridklubbs ungdomsektion och fick ny input samt att vi återinförde resan 

till Strömsholm, som vi tidigare nämnde var en riktig höjdare.  

 
Till 2016 har vi formulerat om några av våra mål, mycket på grund utav ombyggnationen som 

kommer att begränsa oss, bland annat med utrymmen. Målen för 2016 ser därför ut på följande sätt: 

 
 Engagera fler ungdomar på ungdomssektionens aktiviteter.  

 På ett bra sätt hålla igång ungdomssektionens verksamhet trots de svårigheter som vi kommer att 

möta när ombyggnationen sätter igång.  

 Fortsätta jobba för att det ska vara en trevlig miljö i stallet där alla alltid känner sig välkomna. 

 

//Elvira Sander  

 

 

MILJÖARBETE 

Under eliten fortsatte vi Lövsta Future Challenge miljöarbete sedan förra året har DRK skaffat 5 nya 

sopsorteringskärl utomhus – Wellpapp, metall, glas, papper och plast.  Under eliten hade vi väldigt 

stora sorteringskärl för papp och plast nere vid uppstallningen. Allt detta var väldigt uppskattat och 

uppmärksammades under eliten i en ridsporttidning. 

Miljöarbetet fortgår och är uppe på agendan ofta och även i samband med nybygget. 

 

PERSONAL 

Fritidspersonalen fungerar bra och även vikarier. Samtliga gör ett fantastiskt jobb!  

Vi har haft utvecklingsamtal med vår personal som fungerat bra.  

Helena Wiseman på kansliet gör ett hästjobb och är serviceinriktad och hjälpsam mot alla och vi har 

inlett ett större samarbete med ridskolan om administrationen vilket vi tycker är jättebra. Hon sköter 

även klubbkläderna och har haft visning av kläderna under flertal tillfällen, bl.a. KM 

Vi har haft flertal möten om byggnationen, löner och utvecklande av arbetet och stämningen i stallet 

och med ungdomar. 

Vi har inlett samtal om hur klubben kan utvecklas och vara en attraktiv klubb iom byggnationen och 

hur vi kan bli en fantastisk klubb även i framtiden. 

Vi har även otroligt många ideella krafter, och andra anställda, som bör uppmärksammas som gör 
DRK till den fantastiska klubb den är. 
 
 
Mingelkvällar 
Vi har fortsatt försökt genomföra 1 mingelkväll/månad, första fredagen i månaden och det har varit 

mycket uppskattat. Tyvärr har det krockat med många av våra andra aktiviteter såsom KM men detta 

är ändå något styrelsen vill fortsätta med framöver. 

 

 

 



UTBILDNING 

Flera utbildningar har vi gått på, se Fritidsledarnas rapport 

Utöver det har bl.a. Grönt kort kurs hållits. 

 

Förra året återinfördes skötarridningen under påsken. Detta hoppas vi kunna fortsätta med kommande 

år också. 

 

Vi har arrangerat resor, med ungdomar som utmärkt sig genom funktionärsarbete eller särskilt 

skötarengagemang, till Strömsholm och Sweden horseshow. 

KM har utvecklats till att inkludera fler medlemmar. 

 

//Cecilia Åhlberg 

 

 

 

 

 

TÄVLINGSKOMMITTÉN TK 

Sammankallande Henrik Knobel 

Ekonomi  Pi Eldblom, Henrik Knobel 

Sekretariat  Pi Eldblom 

Kommunikation Hermine Pagmar Hansson 

Ersättningar  Henrik Knobel 

Funktionärer  Maria Erman 

Teknik  Frank Werner 

Dressyr häst  Eva Ulf 

ITK hoppning                        Johanna Hallerstedt  

ITK dressyr  Karin Jonsson  

Sammankallande lag  Elisabeth Lindberg 

ETK hoppning Lotta Kavtaradze 

ETK dressyr  Alexandra Magnusson 

Ovanstående har under året ingått i TK. Det är många års erfarenhet samlade och i år har vi lagt 

ytterligare energi på att få ner mer av den erfarenheten i områdes- och rollbeskrivningar som gör det 

lättare för kontinuiteten. 

 
Undertecknad har nu under fem år haft förmånen att arbeta ihop med fantastiskt duktiga och 

engagerade medlemmar i TK som lägger så stor del av sin fritid på att organisera och genomföra alla 

aspekter som har med tävlingsverksamheten att göra och det engagemanget gör DRK till en väldigt 

uppskattad tävlingsplats bland domare, tävlingsledare, ryttare och publik, vilket också går att se i 

överdomarrapporterna. 

 
Tävlingskommittén har sammanträtt fyra gånger i möten under säsongen och under året låg fokus på 

att se över reglerna för uppklassning och poängräkning med målet att få ett tydligare regelverk som 

ska kännas till av alla som tävlar. Vi har även haft ett speciellt fokus på klubbmästerskapen då 

uppdraget har varit att bredda deltagandet och öka intresset för KM i klubben. Årets KM i dressyr och 

hoppning genomfördes som en klubbdag samt att vi tog med en ny tävling: Lektionmästerskapen i 

dressyr resp. ”Lilla Rundan” i hoppning så att fler kunde delta. Själva huvud-KM kördes på 

eftermiddagen efter en gemensam mingellunch, försäljning av klubbkläder och medverkan av 

sponsorer. I KM i hoppning införde vi dessutom en lättnad att ingen höjning gjordes till 

omhoppningen så att ingen skulle tvingas hoppa över sin ”vanliga” höjd. Vi hoppas att det nya 

formatet ska kunna sätta sig och fördjupas under kommande år till att bli en mer samlande höjdpunkt i 

klubben och att då även fler privatryttare, speciellt i hoppning ställer upp på tävlingen igen. 



Årets stora tävlingshändelse var förstås åter Elitdressyren och arrangemanget blev också synnerligen 

lyckat i år. Det märks att en viss vana börjar inställa sig med följd att planeringen och genomförandet 

flyter på i allt smidigare och mindre stressig takt. Nu tar Eliten-projektet paus för att sen återkomma 

med förnyad kraft på den nya anläggningen. 

Inför Eliten i år gjordes också en rejäl förbättring av ljudsystemet där framförallt störningar på 

mikrofonsystemen har ställt till det ibland. Förbättringar i eldragningar med bättre jordning samt nya 

och robustare headset gjorde stor skillnad, samt att det lättare går att styra speakervolymen. Utöver 

detta förbättrades själva ljudkvalitén med digital överföring och bättre frekvensfördelning. 

All erfarenhet från musik och speakerhanteringen finns dokumenterat i instruktioner tillsammans med 

många övriga funktionärsinstruktioner för att underlätta kunskapsspridningen, vilket också har märkts 

under året med nya unga medlemmar som tagit på sig ansvaret som tävlingsledare 

I övrigt har representanter för respektive ansvarsfunktioner fortsatt arbeta med de uppgifter som ligger 

på rollerna vilket innebär att driva och förbättra ett gediget program med både interna och externa 

tävlingar. 

Under 2016 kommer TK gå in i en lugnare fas då vi inte kommer kunna hålla några externa tävlingar 

alls på anläggningen förrän den nya står klar, då bl a med en större manege för framhoppning som vi 

hoppas kommer att locka även fler externa ryttare till våra tävlingar. Det lite lugnare tävlingsåret 2016 

ger dock möjligheter till andra aktiviteter och samarbeten med andra klubbar. En sådan inleddes redan 

under det gångna året med Norrortcupen – en dressyrtävling för ridskoleryttare på ridskolehästar och 

ponny som går i två omgångar på i år Överby RK, resp på vår anläggning.  

Även i år har medlemmarna i vår klubb fortsatt att representera klubben på tävlingsbanorna på ett 

föredömligt sätt och det har åter resulterat i fina framgångar på alla nivåer upp till SM-segrar. Om det 

och mycket annat som händer på och utanför klubben går att läsa i de fantastiska månadsbrev som 

Hermine Pagmar Hansson skriver och sammanställer. Det i sin tur bygger på bidrag från de tävlande, 

så fortsätt berätta om era tävlingsdagar, träningar och allt som händer och gör att gemenskapen i 

klubben stärks. 

Jag vill åter på denna plats passa på att tacka alla de som ställer upp som tävlingsledare och stort tack 

till alla övriga flitiga funktionärer under året som gått. 

Fokus och mål under 2016: Det kommer att bli ett mellanår då vi inte kommer kunna hålla externa 

tävlingar på anläggningen, men det kanske ger mer tid till att fundera över nya idéer men även 

möjligheter till samarbeten med andra klubbar för att sedan komma igen i en ny och fräsch 

anläggning. 

Interna tävlingar kommer att hållas i den mån de koordineras med byggnationen då de är lättare att 

anpassa med kort varsel.  

Stort lycka till önskas alla tävlingsekipage, individuellt och i lag på banorna under 2016.  

Nedan följer rapporterna från de olika delansvaren med ytterligare resultatredovisningar under 

respektive områdesredovisning. 

Jag är stolt och glad över att få ha tagit hand om TK i fem år och att fått ta del av all erfarenhet hos 

dess engagerade medlemmar. Så det är med saknad jag nu lämnar rollen som ordförande i TK. Tack 

för mig och jag önskar min efterträdare lycka till. 

 //Henrik Knobel 

 



 

Interna klubbtävlingar 2015, DRK Datum Ridsk.ryttare jun Ridsk.ryttare sen Privatryttare 

Vårtermin 2015: 

 

Antal starter Antal starter Antal starter 

Hoppning KM (KM 2014) 150118 3 3 6 

Hoppning Debutant, Mini-L:D och L:D 150201 62 7 7 

Blåbärsdressyr, Dressyr LC:1 och LC:2 150208 21 11 15 

Hoppning L:D L:C L:B  150215 26 12 2 

Dressyr LB:1 och LA:1 150301 5 19 9 

Blåbärsdressyr, LC:1 och LC:2 150315 31 11 5 

Hoppning LC, LD, och LB 150329 27 9 13 

Hoppning Debutant, Mini-LD och LD 150406 31 5 5 

Hoppning  SILVERKANNAN & SILVERHÄSTEN 150412 12 7 4 

Dressyr: LB:3, LA:3 150514 5 17 8 

     Hösttermin 2015: 

    Blåbärsdressyr, LC:1 och LC:2  150830 28 9 1 

Hoppning  Debutant, Mini-L:D och L:D. 150906 37 4   

Dressyr LB:1 och LA:1 150920 5 20 3 

Hoppning LC, LD, och LB 151004 27 10 3 

Blåbärsdressyr, LC:1 och LC:2  151018 35 14 2 

Hoppning  Debutant, Mini-L:D och L:D 151031 34 4 7 

Dressyr LB:3, LA:3 151101 15 3 7 

Hoppning LC, LD, och LB 151108 32 10 6 

KM Dressyr 151122 7 12 16 

KM Hoppning 151206 

   Totalt antal starter 

 

440 184 113 

     Externa tävlingar 2015, DRK 
 

Antal starter 

  

Hästdressyr med Allsvenskan Div III, omg 1, gr 2 

150418-

19 85 

  

Hästhoppn. Kväll+ponnyallsv. Div III, omg 2 gr 2 

150502-

03 201 

  Lektionshästmästerskap Dressyr 150524 41 

  

Elitdressyr med kval till Lövsta Future  

150911-

13 144 

  Antal starter externa tävlingar 

 

471 

  

     Medlemsstatistik 2015 för Djursholms Ridklubb 

    Typ  ålder Antal 

  Licens Barn Till 12  6 

  Licens Junior 13 till18  55 

  Licens Senior Från 19  68 

  Lektionslicens Junior 13 till 18 4 

  Lektionslicens Senior Från 19  2 

  Endagslicens Oberoende 

ålder 
15 

  Internationell Endagslicens Från 19  1 

  Internationell Från 19  3 

  Endagslicens/Lektionsryttare Oberoende 

ålder 
18 

  //Pi Eldblom 

 



 

ITK  

ITK har under året bestått av undertecknad (Johanna Hallerstedt) som har hand om hoppningen och 

Karin Jonsson som har hand om dressyrdelen samt Lotta Kavtaradze vars uppgift är att se till att det 

finns domare till våra dressyrtävlingar. Lotta har även haft ansvaret för att alla championats - och 

vandringspris - listors poäng har räknats ihop på ett korrekt sätt. Fritidsledarna har sett till att vi fått 

LOK stöd för alla våra ungdomar som tävlar på våra intertävlingar under året. Sedan får vi inte 

glömma våra duktiga lektionsryttare som ställer upp som tävlingsledare på alla våra interntävlingar. 

Utan dem skulle det inte bli några tävlingar. Under året har vi genomfört 19 tävlingar, 9 (4 dressyr, 5 

hoppning) under våren och 10 (5 dressyr, 5 hoppning) under hösten. Vi har även haft programridning i 

dressyr 1 gång under våren. 

 
Nedan presenteras 2015 års mest framgångsrika lektionsryttare.  

Vandringspris dressyr och hoppning 

Titos vandringspris (16 år och yngre )  Madeline Ingelgård 

Mariannes vandringspris (17 - 25 år )  Emelie Colérus  

Seniorernas vandringspris (över 25 år )  Johanna Hallerstedt  

Octawians vandringspris                          Calle Reutercrona  

 

Championat 

Hoppning Ponny                          Madeline Ingelgård  

Hoppning Häst                          Johanna Hallerstedt & Emelie Colérus  

Dressyr Häst                                                  Pia Lundman  

Dressyr Ponny                          Elvira Sander   

 

Klubbmästare 

Hoppning Ponny                          Madeline Ingelgård – Lady Rowena  

Hoppning Häst                          Emelie Colérus - Fanaberia  

Dressyr Ponny                          Filippa Eriksson Settergren - Dunedaine  

Dressyr Häst                                                  Magdalena Skatt – Sir Dee  

 

Magnus Breitholtz vandringspris 

Silverhästen                                                  Emelie Colérus - Fanaberia  

Silverkannan                                                  Hedda Eberstein – Torsten 

 

Avslutningsvis vill ITK tacka för det gångna året och hoppas på ett nytt trevligt och givande tävlingsår 

2016.  

//ITK / Johanna Hallerstedt 

 

ETK 

Under 2015 anordnade DRK följande lokala hopp- och dressyrtävlingar på hemmaplan. 18-19 april: 

Dressyr häst med div 3, andra omgången. 2 maj: Kvällshoppning häst. 3 maj: Ponnyhoppning med div 

3, första omgången. 24 maj: Lektionshästmästerskap dressyr. Många djursholmare fick fina 

placeringar, läs mer i Nyhetsbreven som finns på hemsidan. Tusen tack till alla som ställt upp som 

tävlingsledare, funktionärer och funktionärsansvariga! Vi hoppas att ni vet hur uppskattat det är! Det 

krävs ett stort engagemang i tävlingsverksamheten så att inte några få personer gör allting. TK har 

även jobbat vidare under året med att ta fram instruktioner för funktionärer.  

//Alexandra Magnusson 

 



RAPPORT FRÅN DRESSYREN 

2015 är troligtvis ett av DRKs mest framgångsrika år på dressyrbanorna, bl.a. gick alla lag till FINAL! 

En målsättning för 2015 var att öka antalet deltagare på Klubbmästerskapen och det lyckades vi med! 

Man införde ett ”Lektionsryttarmästerskap” som gick samtidigt som KM, antalet deltagare ökade 

markant. Vi hoppas på att detta är en ihållande trend. Mer detaljer om dressyren i ”Nyhetsbreven”: 

http://www.djursholms-ridklubb.com/web/page.aspx?refid=849  

 

Internationellt: Tinne Wilhelmson Silfvén fortsätter att representera DRK med många fina resultat. 

Tinne/Don Auriello var bl.a. med i laget som tog en historisk seger i Nations Cup i Falsterbo, samma 

lag representerade Sverige vid EM i Aachen. Tinne lånade kollegan Caroline Darcourts Paridon Magi 

och startade WC-tävlingar i Central Park i New York, Olympia-stadion i London liksom Sweden 

International Horse Show. 2016 har inletts på bästa sätt med flera segrar och framstående WC-

placeringar i USA bl.a. med Benetton Dream. I sommar blir det OS i Rio för Tinne! 

 

Unghäst-VM Verden, SIHS och SM: Caroline Darcourt har framgångsrikt lotsat 5 åriga Van Vivaldi 

1286 och 6 åriga Sankt Erik II 1265 bl.a. vid Unghäst-VM i Verden. Under Sweden International 

Horse Show var Carro och Sankt Erik II 3a i Champion of the Winners för 5 och 6 åriga hästar och i 

Folksam Scandinavian Open i Falserbo red Carro bägge hästarna till final. Carro och Paridon Magi 

kom 10a i SM för Seniorer! 

 

EM och SM-Brons: Victoria Appleyard har ett framgångsrikt år bakom sig. I maj tog hon och Sir 

Willy brons i Young Rider-SM i stenhård konkurrens. Några månader senare var Victoria och Willy 

med i Young Rider-laget som tog EM brons i Frankrike! Victoria var dessutom bästa svensk i laget. I 

början av 2016 flyttade Victoria hem till Sverige från Brittiska Gloucestershire och har redan hunnit 

med att göra flera framstående starter med Floyd – vi ser framemot att se mer av Victoria under 2016. 

 

Dressyrringen Cup: DRK höll i en deltävling av Dressyrringen Cup under ”Elitdressyren”. Pytt 

Hamberg/Dionysos 1038 tog sig till final och slutade som tredje bästa ekipage. 

 

Lag-SM: DRK hade återigen två lag med! SM-Silver till Eva Nilbrink/Fabian, Pytt/Dionysos och 

Monica Sparre/Rafaella Selection. Lag 2: Ilona Claesson Eismann/Dolce Dior, Sofia 

Buchborn/Tarrantino och Linnea Dahlberg/Fabergé kom på 13e plats av 25 lag.  

 
DIV 1: Laget med Ingrid Hammarlund/Arkibals Concorde, Karin Karlsson/Dagowin van Hazenhoek 

och Lagledare Åsa Grahn/Belliar slutade knappt 2p från 2e platsen vid omg 1, Karin/Dagowin vann 

klassen individuellt. När det var dags för omg 2 vann laget och tog sig till Final! Dessvärre fick man 

inte ihop till ett finallag och kom inte till start.  

 

DIV 2: Det blev en fin säsong som inleddes med seger och slutade med final! Lagledare Malin 

Williamsson/Sixten, Anne Andersson/Ganessa och reserven Jennie Fröcklin/Arriba gjorde fina och 

jämna ritter i finalen och slutade 6a! Div 2-laget har presterat på med en seger och en 3e placering i 

kvalen – bra gjort av hela gänget ink Magdalena Caesar/Galiento som inte kunde vara med i finalen.  

 

DIV 3: Lagens mest framgångsrika år, mycket tack vare tätare kommunikation och fler träffar. Det var 

totalt 7 ekipage som turades om att starta lagklasserna. Lag 1 vann och Lag 2 var 3a i såväl omg 1 som 

omg 2 – bägge lagen tog sig till final. Lag 1: Linn Qvenild/Moliere, Pia Lundman/Vip & Johanna 

Hallerstedt/Cezanne. Lag 2: Anneli Grimborg Säteri/Taikon, Eva Sönnerfors/Solaris & Hermine 

Pagmar Hansson/Whity. Vid omg 1 red Sandra Westerberg/Melron istf Anneli/Taikon. I Finalen 

startade Pia/Zafira, Johanna/Cezanne, och Linn/Moliere, Anneli/Taikon, Sandra/Melron och 

Hermine/Whity. Lagdeltagarna tagit individuella segrar och placeringar. Vi hoppas på ett lika roligt 

2016. Lagledare Hermine och Pia. 

 

SM för Ponny och Ungponny: Denice Nielsen och 4 åriga D-ponnyn Oh My Lord glänste och tog guld 

i Ungponny-SM på snittprocenten 91.1%. DRK hade flera ekipage med under SM-helgen! 

 

DM ponny: Viktoria Wåhlin/EG Dalton to DM-Guld i Kat D grupp 1. 

 

http://www.djursholms-ridklubb.com/web/page.aspx?refid=849


Elit/Lag SM: Laget med: Filippa Undvall/Angelo, Viktoria Wåhlin/Janine WE, Emelie 

Hugosson/Dolce och Matilda Stambeck/Stackarps Peeron vann alla tre omgångar och tog flera 

individuella segrar och placeringar. Laget vann zonfinalen och kvalade till Lag-SM! ”Rookielaget” 

med Matilda, Filippa, Viktoria och Emelie slutade 4a, endast 1,239 % ifrån Lag-SM brons. Nästa år är 

siktet inställt på medalj! Lagledare Pytt Hamberg. 

 

Div 1: Omg 1 var man ett ekipage kort, men med tre blott 7 åriga ponnys kom laget med Clara 

Isaksson/Wallarps Dosado, Ebba Dyvik/EG Duc Tho och Filippa Undvall/Angelo 2a. Vid omg 2 kom 

laget 3a och tog sig därmed till final med hjälp av Filippa/Angelo, Emelie Hugosson/Dolce, 

Clara/Dosse och Kristina Levin/ Sloots Sir Justice. Laget kom 2a i finalomgången och slutade totalt 2a 

i serien! Finallaget: Emelie/Dolce, Ebba/Digge, Clara/Dosse och Kristina/Justice. Filippa/Angelo 

kunde dessvärre inte rida finalen. Lagledare Maria Holmgren och Malin Isaksson. 

 

Div 3: Laget med Hedda Thunberg/Molliere, Matilda Åkerström/Money Maker och Filippa 

Langlet/Annie kom 3a i omg 1. Laget slutade 4a i omg 2, då reds Annie av Elvira Sander. Laget tog 

sig till final: Elvira/Annie, Filippa/Annie (red finalklassen), Hedda/Molliere och Matilda/Money 

Maker slutade 3a i finalen! Lagdeltagarna har tagit individuella segrar och placeringar under 

omgångarna. Lagledare Anna Sjöbom. 

 
Norrortcupen: Djursholms Ridskola och DRK har även haft med 2 lag i utbytestävlingen Norrortcupen 

i dressyr: Ann Kjellser, Lotta Linder, Mia Nordenadler och Sofia Sancho, Lykke Throne-Holst, Sofia 

Grägg, Hanna Pripp och Charlotte Åhlberg coachades av ridskolans instruktör Madeleine Näs. Cupen 

fortsätter även 2016. Läs mer om cupen i Nyhetsbrevet. 

 

PLAN, 2016: 

 

Att stärka gemenskapen i klubben genom fler sammankomster och bättre/tätare kommunikation. Vi 

har som ambition att dela upp ansvaret för att få till fler sammankomster, avsuttna träffar och 

träningar. Under 2016 måste det ske på andra anläggningar än DRK.  

 

DRK fortsätter att ha med lag i Allsvenskan Div 1, 2 ,3 och Lag-SM, för såväl ponny som häst! 

 

TK vill att lagledaren deklarerar en avsiktsförklaring med laget som tydligt kommuniceras till ryttarna 

och publiceras på hemsidan: t.ex. elitambitioner, att de med bäst resultat utgör laget eller att laget är en 

plantskola där så många som möjligt får vara med, växa och lära och fram för allt ha kul. Som 

konsekvens av detta är det lagledaren som har den fulla rätten att ta ut sitt lag enligt sin bedömning 

och policy. Vi hoppas att detta skapar tydlighet och att såväl lagledare som deltagare känner sig trygga 

i sin roll och uppgift.  

 

Vi fortsätter att jobba med att få ett större deltagande på KM och LM. Kanske kan det gå på någon av 

våra medlemmars anläggningar under ombyggnationen?  

 

Vi ska ha roligt på tävlingarna tillsammans och verka i enlighet med DRKs värdegrunder. 

 

//Hermine Pagmar Hansson, lagledare Div 3 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

HOPPNING INDIVIDUELLT OCH LAG 
 
Vi började året med lagträning för Caroline Kamensky för både ponnys och storhästar på Stora 

Benhamra i Vallentuna. Under våren följde vi också upp med en lagträning på gräs hemma hos 

familjen Kamensky. 

 

Alla ponnylagen gjorde mycket bra ifrån sig. Elitgänget slutade på en mycket hedrande 5e 

plats i finalen på Strömsholm ivrigt påhejade av hejarklacken från DRK. Div 1 laget började inte så 

bra men hämtade sen upp med två 2a placeringar och slutade totalt 5a i finalen på Mälaröarnas 

Ridklubb. Div 2 laget gjorde mycket bra ifrån sig med flera placeringar under hösten och slutade totalt 

3a av 16 lag. 

 

Individuellt har ponnyekipagen presterat på topp med varsitt guld för Jennifer Bratt & Munsboro 

Samson och Cora Hirn & Munsboro Mourinho  i inverkans-SM på Sundbyholm.  Cora och Morris tog 

dessutom silver på inomhus-SM i Sundsvall. Både Jennifer och Cora har dessutom representerat 

Sverige i lag och individuellt på Baltic Cup i Danmark. Cora & Morris avslutade året med att bli 3a i 

Prins Carl Philips pris på Friends Arena och 5a i Grand Prix i Aarhus Danmark. 

 

På storhästfronten var vi representerade i Falsterbo av Caroline Kamensky & Cassilius SN som red 

Folksam Scandinavium Open för 5-åringar och Linn Sjöberg & Caillou Z som red amatörtouren 

 

Tävlingssäsongen 2016 är i full gång och i år har flera ponnyryttare gått över på storhäst. Målet är att 

vara med både i div 2 och div 1 på storhäst med förhoppning att i framtiden ta oss till elit. På 

ponnysidan rider vi div 1 och elit. 

 

Med förhoppning om ett bra tävlingsår 

 

//Elisabeth Lindberg & Anna-Lena Smeds 

Lagledare Ponny & Storhäst 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



DJURSHOLMS RIDSKOLA 
  

         Ridskolan har ca. 950 ridande fördelat på ca 80 ridtillfällen. Varav en hel del handikappridning.  

Till detta använder vi 60 hästar varav 30 ponnier. 

    Vi har haft följande anställda Eva Ulf, Åsa Stjerna, Gunnel Bergqvist, Natasha Brehammar, Emelie Liljedahl, 

Karima Audia, Karin Karlsson,  Madde Näs, Johanna Strömberg, Maria Lindh, Johanna Hallerstedt, 

Carlos Sousa, Carro Persson, Karin Jonsson, Josse Severgårdh. Även en del timanställda. 

Carro och Natasha har gått SLR1 och 2 i sin ridlärarutbildning. 
   

         Våra hästar skos av Hasse Westerberg och Hasse Wigren. Rune Norberg lagar och snickrar. 

Stallvärdinnor som sköter stallet vardagkvällar är Johanna Hallerstedt, Karin Jonsson, 
 Ellinor Lindeborg och Jennifer Lindeborg. Dessutom har vi våra duktiga helgjobbare. 
 

         Under året har vi haft ett flertal kurser anordnade av distriktet för t.ex. dressyrdomare och instruktörer.  

         Under sommaren hade vi ca 20 ridläger och kurser, Över jul och nyår ca 12 kurser/ period. 

Instruktörerna har deltagit i ett flertal vidareutbildningar i både hoppning, dressyr och pedagogik.  

         Ridskolehästarna tävlar en  hel del både internt och extrent.  

   I Stockholmsmästerskapen hoppning för lektionshästar fick följande placeringar:  
 Stora hästar; 2:a Emelie Reyes- Othilia 

     

         På ponny; 1:A Natalie Reyes- Top Esprit, 3:a Michele van de Velde- Annie 

  

         I Stockholmsmästerskapet i dressyr stora hästar 5:a Linn Qvenild- Moliere , Johanna Hallerstedt- Cezanne 

         Stora hästarna tävlade  både div 3 hoppning och dressyr., med flera lagplaceringar och individuella placeringar. 

Ponnierna tävlade Div 3 hoppning och dressyr och kom bla 3:A i finalen i hoppningen. 
 

         På hästfronten har vi köpt in följande nya hästar: 

    Jimmy 09 imp Irland 

      Ria 09 Zonaparte-Pontus 

      Gizella 02 Guido- Devejs 

      Cezanne 08 Blue Horse Hertug- Weyden 

     Breeze 07 Imp Irland 

      Geisha 07 Leuns Veld´s Elegant- Veronas Bo-Gi 

    Smurre 10Qum-Rusch 

      Starlight 08 Imp Danmark 

      Bella Calima 09 Marwin- Falleus 

      

         Några hästar har också försvunnit: 

      Dotzi, Corrado, Max, My Way,Sasja och Zorba har fått vandra vidare till de evigt gröna ängarna. 

Gould har åkt till sin uppfödare 

      Grappo är pensionär på landet 

      

         Bygget 

        Om/nybyggnationen av anläggningen har startat, under senare delen av hösten var det en del sprängningar  

samt bygge av det som sedan ska bli nya lilla ridhuset. Denna byggnad kommer först användas som  

provisoriskt stall. Det bli många förändringar under våren, men verksamheten ska fortlöpa som vanligt. 

         Vi hoppas att alla våra ryttare har haft ett bra år och att nästa blir härligt och väldigt spännande !!! 

//Eva Ulf 

 

 



 


